
 

Indkommende forslag til generalforsamling i G/F Ilbro 
Onsdag d 10. Maj 2017 kl. 19:30 

 
 

Følgende forslag er modtaget til generalforsamlingen: 
 
 

Undertegnede foreslår, at foreningen udsætter hovedreparationen 
af vejen indtil videre, da dens nuværende tilstand stadig er så god, 
at det hele kan klares med et par mindre asfalteringer af de få 
steder på vejen, hvor der er behov for dette. Jeg finder det 
økonomisk uansvarligt at anvende så meget af foreningens formue 
til så stort et projekt, når vejens generelle tilstand endnu er så god. 
Vejen i dag er ikke ringere end den har været i de sidste årtier. 

 

Med venlig hilsen 

 

Ove Hermansen 

nr. 3 

 


